

---

## EDITORIAL

---

R. Vance Peavy / Editor / *University of Victoria*

---

Although we are sorry for the delay of Number 2 until now, we are pleased to present several interesting scientific/professional articles. In addition, we have included an essay, "We've Been Away So Long," by Placide Gaboury, whose address at the 1985 Canadian Guidance and Counselling Association Congress in Quebec City was so thoughtful and inspiring. Recently, we have been receiving manuscripts from Australia and have included an article on systemic consultation by Jacob Brown of the South Australia Institute of Technology.

---

## EDITORIAL

---

R. Vance Peavy / Rédacteur en chef / *Université de Victoria*

---

Bien que nous regrettions que le Numéro 2 n'ait pu sortir plus tôt, c'est avec plaisir que nous vous offrons quelques articles scientifiques et professionnels intéressants. Il y a aussi l'essai de Placide Gaboury, "We've Been Away so Long." On se souviendra du discours inspiré de M. Gaboury lors du congrès 1985 de l'Association canadienne de counseling, à Québec. Dernièrement, nous avons reçu des manuscrits d'Australie, et l'article de Jacob Brown, sur la consultation systémique, vient justement de l'Institut sud-australien de technologie.